
 

 

MESTO SKALICA 

Námestie slobody 10, 909 01 Skalica 

Zápisnica Komisie pre informatizáciu a digitálne technológie 

pri Mestskom zastupiteľstve mesta Skalica (ďalej len „KIDT“) 

zo dňa 5.3.2025 o 16:00h. 

 

 

Program:  

1. Otvorenie  

2. Karta skaličana - aktuálny stav  

3. Informácia k spúšťaniu systémov v rámci MsÚ: Helpdesk, Manažment projektov 

4. Diskusia 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

Prítomní:  

podpredseda - Adrián Hertl, Martin Andel, Anton Bobrík, Peter Kolínek, Andrej Petrinec, 

Peter Stašek, Lukáš Tisoň, Matúš Vojtek, Richard Guček 

Neprítomní: predseda - Erik Rangl, Juraj Wolf, Juraj Vyskočil, Tomáš Ujhelyi 

Hosť: Tomáš Studenič (člen Mládežníckeho parlamentu mesta Skalica) 

 

1. Otvorenie  

Podpredseda komisie Adrián Hertl privítal všetkých prítomných členov a hostí. 

 

2. Karta skaličana 

Člen komisie Martin Andel zhodnotil aktuálny technnický stav a možnosti 

jednotlivých systémov poskytovať dáta pre "Kartu skaličana“. Zapracovávajú sa 

požiadavky identifikované v zámere projektu: 

 založenie, riadenie a distribúcia elektronickej karty benefitov mobilnej 

aplikácie “Peňažnka” pre systémy Android a iOS, 

 prepojenie karty benefitov, systému manažmentu produktov, Informačného 

systému samosprávy a modulu daní a poplatkov,  

 integrácia platobnej brány a PoS terminálov, ai.  

 zosúladenie požiadaviek a techhnických možností jednotlivých dodávateľov 

existujúcich a budúcich systémov 

Aktuálne sa očakáva testovanie viacerých platforiem a komponentov, spustenie 

ostrej prevádzky Karty skaličanaje je v pláne v mesiacoch máj / jún 2025. 

 

3. Informácia k spusteniu systémov v rámci MsÚ: Helpdesk a Manažment 

projektov a úloh 

Oba systémy fungujú na softvérovej platforme Odoo. Bola predstavená živá ukážka 

zadávania projektov a úloh do systému, možnosti nastavenia systému v rámci 

mestského úradu. 

 



 

 

4. Diskusia 

Chatbot – okamžité poskytovanie odpovedí občanom na otázky prostredníctvom 

webového rozhrania. Prediskutovalo sa jeho využitie v samospráve – pozitíva 

a negatíva. Komisia sa zhodla na potrebe zavedenia Chatbota, ale je nutné overiť trh 

a otestovať kvalitu poskytovanej služby. 

 

5. Rôzne 

Témy na budúce rokovanie komisie: 

 SmartCity Skalica - čo pre nás znamená (vízia a smerovanie) pokračovanie - 

rozdelenie do tém.  

 Živá ukážka dát zo CitySys - parkovanie 

 

6. Záver  

Poďakovanie členom za účasť na zasadnutí. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Skalici 6.3.2025 

Juraj Spáčil, zapisovateľ KIDT 

 

         Adrian Hertl v.r. 

       podpredseda KIDT 

 

 

 

 
 


